
 

Ravsted Børneunivers 

Mødeindkaldelse 
Emne: Fællesbestyrelse 

 
Dato: Mandag, den 1. maj 2022 
Tid: 19:00 
Sted: Ravsted Børneunivers 
Kage: Louise 
  

Deltager ved mødet: 
Michael Holm 
Monika Christensen 
Åse Lavrsen 
Lene Johansen 
Malene Christiansen 
Henrik Sams 
Rikke Brix 
Pia Blaudzun 
Randi Carstensen 
Louise Nielsen 
 
Fraværende: 
Susanne Schmidt 
Helle Hansen 

Dagsorden: Tid: Referat: 

Godkendelse af referat 5 min Godkendt 

Nyt fra elevrådet 10 min Elevrådet afholder banko arrangement torsdag 
i næste uge. Der mangler tilmeldinger, men der 
gøres reklame og indsamles fortsat præmier. 
Der er 900 kr. i kassen fra loppemarked og 
kagebod til sommerfest. 
Der ønskes blandt andet net i fodboldmål.  
Elevrådet skal i svømmehal inden 
sommerferien for deres fine arbejde. 

Fremtidigt samarbejde med privat dagpleje 10 min Børnehaven inviterer private dagplejere til 2-3 
arrangementer årligt i oplevelses-
parken/byskoenv/ved byfest sammen med den 
tyske børnehave. 
Et af de særlige kendetegn for os, noget der 
ligger alle meget på sinde, noget der er en 
væsentlig værdi for Ravsted Børneunivers 
(RBU) er den røde tråd – overgang fra dagpleje 
til børnehave og videre til skole.  Hvis den 
private dagpleje bliver inviteret til at kunne 
deltage hver fredag i børnehaven på lige fod 
med egen dagpleje er den røde tråd ikke noget 
særligt tilbud forbeholdt universet. Hvis 
forældre ønsker universets røde tråd og gode, 
trygge overgange – så kan de vælge RBU.  
Diskussion vedr. samarbejdet med private 
dagplejere – hvor meget/lidt. En beslutning om 
en overordnet, fremtidig model kom ikke i hus.  
 
Randi kommer med et forslag/en model inden 
generalforsamling 30. maj. (mødetid kl. 18.00) 

https://ravstedboerneunivers.aula.dk/


 
 

 

 

Kvalitetsfestival – Monika, Lene og Randi 10 min Alle ansatte fra dagpleje og børnehave og Randi 
og Lene fra best. var til kvalitetsfestival. 
På FB er der billeder af Ravsted Børneunivers 
standen. Bl.a. den røde tråd vises. 
Spændende og inspirerende at se alle de andre 
stande. Medarb. nåede dog ikke det hele, da 
egen stand skulle bemandes på skift… 

Nationale test 20 min Nationale test bliver udfaset på sigt – de 
erstattes af nye test, konkret kendes vilkår og 
detaljer for disse ikke… 
Resultater fra 2. kl.  4. kl. og 6. kl. blev vist for 
dansk læsning. Resultater og test blev drøftet. 
Til næste gang vil bestyrelsen gerne se 
matematik resultaterne. For 2. og 4. klasse er 
der meget flotte læse-resultater.  

Næste skoleår – opfølgning fra seneste møde 20 min Michael har givet en overodnet orientering om 
næste skoleår samt børnetal i børnehaven. 
Snart bliver nedgangen i dagplejens børnetal 
kraftigt mærkbar i børnehaven – vi ser frem 
mod en del færre børn til efteråret, hvilket 
betyder kommende personalemæssig 
reduktion. 
MUS-samtaler viser generelt en god stemning, 
høj personale-trivsel, de er hvor de gerne vil 
være, og at de er glade for deres undervisnings-
fag/arbejdsopgaver. De fleste lærere får en 
smule mere undervisningstid næste skoleår. 
Næste skoleår bliver kort sagt næsten som i år. 
Klasselærere næste år (som i år…) = 
 
Britta 0. klasse 
Aase 1.-2 kl. 
Nina 3.- 4. kl. 
Christopher 5.-6. kl. 
Der indarbejdes en lektion tysk i 1.-2. kl. (en 
understøttende undervisnings-lektion ændres 
til en tysk-lektion) 
 

Valgaften – 30. maj (evt. afklaring) 15 min Randi har lavet udkast til invitation og den er 
godkendt. Randi sender udkast til Michael. 
Støtteforeningens medlemmer der er på valg 
ønsker genvalg.   
Pia fortæller om familieparken i 5 min. 
og Michael giver en kort status fra 
børneuniverset (diverse tal fra målinger og test) 
Henrik fra bestyrelsen står for valget   på 
valgaftenen 

Evt.  
- Pædagogiskdag lørdag den 10. 

september 2022 (hvem vil/kan) 
 

 Pia giver status på ”parken.” Der er finansiering 
til bålhytten. 
Pædagogisk lørdag: punktet sættes på 
dagsordenen i august. 


